

**Närvarande:**

Lisa Viklund N  
Anna Georgsson N  
Christoffer Alm N  
Frank Thomasson N  
Fredrika Norberg N  
Filip Åkesson N  
Alexander Neuberg N  
Thomas Laine N  
N= Närvarande , L= Laga förfall



Lisa Viklund  
Ordförande



Christoffer Alm  
Sekreterare



Thomas Laine  
Justerare



Fredrika Norberg  
Justerare

**§ 1. Formalia**

Föredragare: Lisa Viklund

1. Mötets öppnande

Lisa Viklund förklarar mötet  
öppnat

**Styrelsen beslutar att**

2. Val av mötesordförande

utse Lisa Viklund till  
mötesordförande

3. Val av mötessekreterare

utse Christoffer Alm till  
mötessekreterare

4. Val av protokolljusterare

utse Fredrika Norberg och Thomas  
Laine till protokolljusterare

5. Adjungeringar

- |  |  |
|--|--|
| 6. Fastställande av föredragningslista | Fastställa dagordningen i enlighet med utskickat förslag |
| 7. Föregående protokoll                | Lägga föregående protokoll till handlingarna             |

## § 2. Beslut

1. Frank Thomasson

### yrkar

att köpa in en Soundboks generation 3 (svart) för 9 999,00kr

### Sektionsstyrelsen beslutar

att köpa in en Soundboks generation 3 (svart) för 9 999,00kr

2. Thomas Laine

### yrkar

att köpa in 19 st pikéer och 8 st t-shirts för 11 745,00 kr

### Sektionsstyrelsen beslutar

att köpa in 19 st pikéer och 8 st t-shirts för 11 745,00 kr

3. Thomas Laine

### yrkar

att rösta in den nya logotypen för LCR

### Sektionsstyrelsen beslutar

att inte rösta in den nya logotypen för LCR

## § 3. Diskussioner

1. Planera in möte med Phösarna innan Nolle-p

Under mötet diskuterades ett möte med Phösarna inför Nolle-p där mötet preliminärt läggs vecka 31-32 men mer precist datum kommer senare.

2. Planera in möte med UO innan Nolle-p

Under mötet diskuterades ett möte med UO inför Nolle-p där mötet preliminärt läggs vecka 31-32 men mer precist datum kommer senare.

3. Alkohol under nolle-p, hur vi ska agera för att minska alkohol hetsen

Ansvarig för VKM ska vara nyktra och när vi har på oss sektionskläder så ska man inte vara märkbart berusad utan man ska representera sektionen i ett presentablet skick. Styrelsen

ställer sig även positivt till att styrelsemedlemmarna ska ha i åtanke på hur mycket alkohol de konsumerar och att aldrig ta emot alkohol från nollorna.

#### 4. Gyckel, norrskensröjet och VKM

Under mötet diskuterades gycklet under Norrskensröjet där vi diskuterade kring om det är bäst om styrelsen eller idesix som gycklar. Sedan under VKM är det ett gemensamt gyckel på där det är eventuellt är styrelsen alternativt idesix som gycklar men diskussion kring detta fortsätter.

#### 5. Kompensation för flytt av lokal under sektiondagen

Under mötet diskuterades det sena bytet av lokal från NPG där vi blev lovade STUK men senare blev fråntagna detta. Det diskuterades om styrelsen ska be om kompensation för lokalbytet. Alltså att de sponsrar alternativt bjuder ljud och ljus men diskussion angående detta fortsätter vid senare möte för att se om detta är en möjlighet.

#### 6. Projektgrupp för I-Konf till hösten i luleå

I-konf kommer att hållas i luleå i oktober/november i år. Där diskuterade styrelsen om vem som ska vara projektledare och att det är av vikt att börja tidigt då det är ett stort projekt med många involverade.

#### 7. Grundläggande genomgång av förväntade/önskade inköp för Nolle-p

Under mötet diskuterades de förväntade utgifterna där mat, bordsdukning och bord inför sektionskvällen var i centrum för diskussionen.

### § 4. Övriga frågor

### § 5. Avslutande formalia

Föredragare: Lisa Viklund

Styrelsen beslutar att

1. Nästa möte

Tid för nästa styrelsemöte blir  
2022.07.26 kl. 18:00 i Zoom

1. Mötets avslutande

Lisa Viklund förklarar mötet  
avslutat